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Чрез: Венцислав Спирдонов

До: г-н  Даниел Панов

Председател на ВТОбС

Велико Търново

Кмет на Община

Велико Търново
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От Стоян Витанов, общински съветник от групата на БСП

Относно: Изпълнение на поети ангажименти към живущите в ЖБ на ул. 
„Йоновка" 11 в град Велико Търново.

„Община Велико Търново се е ангажирала с проблема на живущите * 
в ЖБ с административен адрес ул. „Йоновка „ 11."

„Общината се е ангажирала да окаже пълно съдействие на живущите 
в рамките на своите правомощия при реализиране на взетите от тях 
решения за трайно отстраняване на проблема."

„Общината ще съдейства с каквото трябва да се реши този проблем."

Думи, думи, думи ... Отразени са в протокол 34/ 30.11.2017 г„ 
изречени от Вас пр повод питане, което зададохме заедно с господа 
Мария Илчева и господин Николай Илчев -  вх. N9 1751/ 15.11.2017г. 
Припомням, отнасяше се за жалби от живущите на споменатия адрес за >
системно наводняване на приземния етаж.

Уважаеми г-н Панов,



Резултатът-т осем месеца по-късно -  е нулев. Впрочем не, резултат 
има -  сега, след последните обилни валежи живущите изпомпват водата 
вместо по два, по три пъти -  сутрин, вечер и посред нощ, на смени. Да, 
дъждовете ще спрат, но след още осем месеца ще започне снеготопене, и 
пак дъжд...

Очевадно проблемът не е в терена на ЖБ, а извън него. Ерго, 
необходими са решения не от живущите, а от отговорните институции и на 
първо място от Вас като кмет, поел цитираните в началото ангажименти. И 
тъй като нито аз, нито, убеден съм, и колегите М. Илчева и Н.Илчев 
неможем в случая да станем Ваши мълчаливи съучастници в проиграване 
на общественото доверие и надежди, Ви задавам въпроса от настоящото

Какви конкретни ангажименти- организационни, технически и 
времеви ще поемете за решаване на хроничния проблем с наводняването 
на ЖБ на ул, „Йоновка" 11?

Настоявам да отговорите на въпроса така пунктуално, както е 
зададен, устно и с писмен вариант!

питане:

11 юли 2018 г.

Велико Търново

С уважение:

Сг^ян Витанов


